
Kdy jste začali 
pískat? 

Začali jsme pískat v roce 1994, část první sezóny každý s jiným partnerem. Už 
ale během této sezóny oba naši původní a první parťáci zjistili, že kariéra 
rozhodčího není tak úplně to, co si představovali a oba z toho nakonec 
vycouvali. A tak jsme se s Václavem po velmi krátké dohodě rozhodnuli, že to 
zkusíme spolu. Jako dva mladí, v té době možná perspektivní. A ono to trvá 
už 22 let. Při představě, že je nyní hranice pro ligové rozhodčí prodloužena 
do 55, nás tedy ještě možná čeká dalších společných 17 let. Celkem tedy 39. 
Umí si to někdo jenom vzdáleně představit??? Možná spíš skončíme v 
projektu Young delegate project, který sice ještě neexistuje, ale vážně 
uvažujeme o jeho založení. Bude přeci potřebovat předsedu-tedy mě a 
patróna-tedy Václava:))) 

Proč jste začali 
pískat? 

Na tuto otázku je velmi jednoduchá odpověď: oba jsme si uvědomovali naše 
hráčské možnosti a cíl skončit jako hráč ve III. Jihomoravské lize se nám 
oběma zdálo málo. V pískání jsme cítili větší možnost se dostat do vyšších 
soutěží a jako rozhodčí se tedy dostat co nejvýše. 

Jak dlouho pískáte 
nejvyšší soutěž ČSH? 

 

Zápasy naší nejvyšší soutěže řídíme od sezóny 2000/2001. V září 2016 tedy 
začneme naší 17 sezónou. Upřímně ale jsme z počátku zápasy spíše jenom 
pískali a až postupem času se dá mluvit o řízení utkání jako takovém. 

Jak dlouho pískáte 
mezinárodně (jaký 
byl v rámci EHF a IHF 
postup)? 

V roce 2000 jsme na návrh tehdejší Komise rozhodčích byli schváleni 
Výkonným výborem ČSH do nově vzniklého projektu mladých rozhodčích - 
Young Referee Project, pod kterým jsme absolvovali semináře při turnajích 
ve Strasbourgu, Partille (Götebourgu), Murcii a Baku. Poté jsme byli 
nominováni na ME dorostenců u našich slovenských sousedů. 
Odznak rozhodčího EHF jsme získali právě na výše zmíněném ME na 
Slovensku v roce 2003. 
Hned rok poté jsme na ME dorostenek pořádaném u nás v ČR získali odznak 
IHF. Zároveň jsme měli i štěstí, že tenkrát rozhodlo vedení ČSH o pořádání 
MS Juniorek 2005 v Brně a ve Zlíně a my tak získali i první nominaci na MS. 

Na jakých 
nejvýznamnějších 
akcí jste byli? 

 

Hned v roce 2005 jsme byli nominováni na MS žen v ruském Petrohradu a 
pak následovalo: 
2010 ME mužů v Rakousku 
2011 MS mužů ve Švédsku 
2012 ME mužů v Srbsku 
2012 LOH v Londýně 
2013 MS mužů ve Španělsku 
2014 ME mužů v Dánsku 
2015 MS mužů v Kataru 
2016 ME mužů v Polsku 

Co považujete za 
stěžejní mezníky ve 
Vaší kariéře 
rozhodčího? 

Za stěžejní milnílk považujeme rozhodnutí stát se rozhodčím, od toho se 
všechno výše uvedené odvíjelo.  
Pak se samozřejmě jedná o nominaci na LOH V Londýně, kde jsme řídili 
utkání o bronz v mužské kategorii a nyní čerstvou nominaci na LOH V Riu. 
Dalším milníkem byla také nominace k řízení finálového utkání MS mužů v 
Kataru. 

Co Vás k tomu 
přitáhlo, co nejvíc 
pomohlo nebo 
naopak kdy jste s 
tím chtěli praštit? 

Přitáhla nás již zmíněná touha dosáhnout v házené něco více a praštit jsme s 
tím asi ještě nikdy nechtěli. Zatím jsme také měli notnou dávku štěstí a 
nebylo tedy takovýchto rozhodnutí potřeba 

 

 


